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Izglītības, kultūras un sporta jautājumu pastāvīgās 

komitejas sēdes 
PROTOKOLS 

 

2024.gada 12.novembrī                            Nr. 11                                           plkst. 14.00 

Sēde sasaukta plkst. 14.00          

Sēde atklāta plkst. 13.56 

Norises vieta: Dārza iela 3, Smiltene 
 

Sēdi vada Izglītības, kultūras un sporta jautājumu pastāvīgās komitejas priekšsēdētāja Inga Ērgle       

Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas lietvede Ilze Oginska  

Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 
 

Darba kārtība: 

1. Par darba kārtību 
     Ziņo Inga Ērgle  

2. Par Nolikuma "Grozījumi Smiltenes novada pašvaldības domes 2023.gada 21.septembra 

nolikumā Nr. 41/23 "Stipendijas Smiltenes novada vispārizglītojošo skolu izglītojamajiem" 

projekta apstiprināšanu 
     Ziņo Edgars Roslovs  

3. Par izmaiņu apstiprināšanu „Smiltenes novada pašvaldības Bērnu uzņemšanas 

pirmsskolas izglītības iestādēs un vispārējo izglītības iestāžu pirmsskolas grupās” komisijas 

sastāvā 
     Ziņo Edgars Roslovs  

4. Par Valsts svētku atzīmēšanu Smiltenē, 18.novembrī 
Ziņo Velga Mālkalne  

5. Informatīvs jautājums par Jāņukalna estrādes nākotnes iecerēm un turpmākiem soļiem 

 Ziņo Inga Ērgle, Andris Lapiņš  

Slēgtā daļa 

6. [..] 
 

Inga Ērgle aicina komitejas locekļus reģistrēties sēdei. 
 

Sēdei plkst.14.01 reģistrējušies un piedalās 6 komitejas locekļi: Inga Ērgle, Andris Abrāmovs, Otārs 

Putrālis, Iluta Apine, Raivis Vizulis, Māris Zālītis  

                                                                             Toms Markss sēdei pieslēdzies no plkst. 15.40 

Nepiedalās:  

Piedalās citi deputāti: Astrīda Harju, Gita Mūrniece 

Uzaicinātie: Smiltenes Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Kristaps Kalniņš, Elīna Kubuliņa-Vilne,  

Sarmis Zauska, Mārīte Miezīte 

Sēdē piedalās laikraksta “Ziemeļlatvija” žurnāliste Sandra Pētersone 
 

mailto:pasts@smiltenesnovads.lv


Piedalās darbinieki: izpilddirektors Andris Lapiņš, Juridiskās nodaļas vadītājs Māris Rungulis,  

juriste Santa Brūvere, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Laura Pleša, lietvede Ilze Oginska, 

Informācijas tehnoloģiju nodaļas lietotāju atbalsta speciālists Kristians Smirnovs, Izglītības 

pārvaldes vadītājs Edgars Roslovs, iekļaujošās izglītības speciāliste Sanita Bormane, metodiķe 

Linda Purmale, Kultūras un tūrisma pārvaldes vadītāja Velga Mālkalne, Blomes un Smiltenes 

pagastu apvienības pārvaldes vadītājs Gaidis Bogdanovs, Blomes pamatskolas direktore Guntra 

Dūle, Smiltenes Kultūras centra vadītāja Evija Dzvinko 
 

1. Par darba kārtības apstiprināšanu 

          Ziņo Inga Ērgle 

I.Ērgle iepazīstina ar sēdes darba kārtību. Informē par izmaiņām darba kārtībā. Pievienots 1 

jautājums un 1 jautājums tiks izskatīts sēdes sļēgtajā daļā. 
                
I.Ērgle aicina balsot par sagatavoto sēdes darba kārtību  
 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm (I.Ērgle, I.Apine, A.Abrāmovs, O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis) - par, 

pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas sēdes darba kārtību. 
 

2. Par Nolikuma "Grozījumi Smiltenes novada pašvaldības domes 2023.gada 21.septembra 

nolikumā Nr. 41/23 "Stipendijas Smiltenes novada vispārizglītojošo skolu 

izglītojamajiem" projekta apstiprināšanu 
         Ziņo Edgars Roslovs  

Tā kā ir mainījusies vērtēšanas kārtība, ir sagatavoti grozījumi Smiltenes novada pašvaldības domes 

2023.gada 21.septembra nolikumā Nr. 41/23 “Stipendijas Smiltenes novada vispārizglītojošo skolu 

izglītojamajiem”: 

1. Izdarīt Smiltenes novada pašvaldības domes 2023. gada 21.septembra nolikumā Nr. 41/23 

“Stipendijas Smiltenes novada vispārizglītojošo skolu izglītojamajiem” (turpmāk – 

Nolikums) šādus grozījumus: 

1.1. Izteikt 4.2. punktu šādā redakcijā: 

“4.2. Stipendijas piešķiršanai ņem vērā semestra vidējo vērtējumu ballēs (Pielikums nr.1) 

un skolas vērtējumu par izglītojamā sabiedrisko aktivitāti.” 

1.2. Izteikt 4.4.3. punktu šādā redakcijā: 

“4.4.3. Vērtējumi, kas zemāki par 6 ballēm vai n/v kādā no summatīvajiem vērtējumiem 

semestra laikā vai 9.klašu absolventiem Sekmju izrakstā (pielikums apliecībai par vispārējo 

pamatizglītību)”. 

1.3. Dzēst 5.3. punktu. 

1.4. Izteikt 6.punktu šādā redakcijā: 

“6. Informāciju par 1.semestra rezultātiem līdz 28.decembrim un par 2.semestra rezultātiem vai 

9.klašu absolventiem par rezultātiem Sekmju izrakstā (pielikums apliecībai par vispārējo 

pamatizglītību) līdz 31.augustam izglītības iestādes direktors iesniedz Smiltenes novada 

Izglītības pārvaldei apkopojumu par stipendiju pretendentiem (2.pielikums).” 

2. Nolikums stājas spēkā ar tā apstiprināšanas brīdi. 
 

I.Ērgle: Aicina balsot par sagatavoto Lēmuma  projektu. 
 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm (I.Ērgle, I.Apine, A.Abrāmovs, O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis) - par, 

pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 



Sagatavoto Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Domes sēdē: 

Apstiprināt Nolikuma Nr. __/24 “Grozījumi Smiltenes novada pašvaldības domes 2023.gada 21. 

septembra nolikumā Nr. 41/23 “Stipendijas Smiltenes novada vispārizglītojošo skolu 

izglītojamajiem” projektu (pielikumā DVS Namejs). 
 

3. Par izmaiņu apstiprināšanu „Smiltenes novada pašvaldības Bērnu uzņemšanas 

pirmsskolas izglītības iestādēs un vispārējo izglītības iestāžu pirmsskolas grupās” 

komisijas sastāvā 
     Ziņo Edgars Roslovs  

Smiltenes novada pašvaldības dome 2022.gada 23.februārī pieņēma lēmumu Nr.272 “Par 

“Smiltenes novada pašvaldības Bērnu uzņemšanas pirmsskolas izglītības iestādēs un vispārējo 

izglītības iestāžu pirmsskolas grupās” komisijas sastāva apstiprināšanu”, ar kuru izveidoja un 

apstiprināja Smiltenes novada pašvaldības Bērnu uzņemšanas Smiltenes pilsētas pirmsskolas 

izglītības iestādēs un vispārējo izglītības iestāžu pirmsskolas grupās komisiju. 

06.11.2024. saņemts Ilutas Apines iesniegums (reģ. Nr. SNP/24/1.2/5614), kurā lūdz atbrīvot 

no Smiltenes novada pašvaldības bērnu uzņemšanas Smiltenes pilsētas izglītības iestādēs un 

vispārējo izglītības iestāžu pirmsskolas grupās komisijas locekļa amata pienākumiem ar 2024.gada 

1.decembri.  

Informē par jaunajiem komisijas locekļiem. 

I.Ērgle: Aicina balsot par sagatavoto Lēmuma  projektu. 
 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm (I.Ērgle, I.Apine, A.Abrāmovs, O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis) - par, 

pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavoto Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Domes sēdē: 

1. Izslēgt no “Smiltenes novada pašvaldības Bērnu uzņemšanas pirmsskolas izglītības iestādēs 

un vispārējo izglītības iestāžu pirmsskolas grupās” komisijas sastāva Inesi Raiskumu. 

2. Iekļaut “Smiltenes novada pašvaldības Bērnu uzņemšanas pirmsskolas izglītības iestādēs un 

vispārējo izglītības iestāžu pirmsskolas grupās” komisijas sastāvā Vitu Leiti.  

3. Izslēgt no “Smiltenes novada pašvaldības Bērnu uzņemšanas pirmsskolas izglītības iestādēs 

un vispārējo izglītības iestāžu pirmsskolas grupās” komisijas sastāva Ilutu Apini. 

4. Iekļaut “Smiltenes novada pašvaldības Bērnu uzņemšanas pirmsskolas izglītības iestādēs un 

vispārējo izglītības iestāžu pirmsskolas grupās” komisijas sastāvā Līgu Prazņicāni. 
 

4. Par Valsts svētku atzīmēšanu Smiltenē, 18. novembrī 
     Ziņo Velga Mālkalne  

24.10.2024. saņemts iesniegums no Smiltenes Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja Kristapa Kalniņa 

(reģ. Nr. SNP/24/2.45/5351) par dažādu svētku svinēšanu Smiltenē, t.sk. par Latvijas Republikas 

Proklamēšanas dienas atzīmēšanas pieredzi un nozīmi pilsētā. “Padome uzskata, ka Valsts svētku 

atzīmēšanai Smiltenē 18.novembrī ir jāvelta lielāka uzmanība, ņemot vērā, ka novada apbalvošanas 

pasākumu, ko organizē pašvaldība Smiltenē, pilsētnieki neapmeklē, ja tajā nav jāsveic kāds 

novadnieks. [..]” 
V.Mālkalne: par šo jautājumu satiekas jau vairākas reizes šajā sasaukumā. Panākumu nav līdz šim. 

                    Nekas nenotiek tāds, lai pilsētnieki varētu sajust piederību, valstiskumu. [..] 

                    Min par 11. novembri, par Jāņukalna talku. Cik daudz smiltenieši bija sanākuši.[..] 

                    Pilsētā vajadzētu būt kaut kam vairāk, kā ir līdz šim. 

                    Cik daudzi atnāks uz 18.novembra svinībām? Ko cilvēki darīs, ko mēs piedāvājam? [..] 

Nosauc, kas sēdē piedalās no Iedzīvotāju padomes.[..] 

Mārīte Miezīte: Smiltenē dzīvo 10 gadus. Pilsētā nav svētku iedzīvotājiem 18.novembrī. Ir tikai  

apbalvošana un apbalvošanas ceremonija tiem, kas ir nominēti un ciemiņiem. 



Pārējie paliek mājās, skatās TV. Iedzīvotāji grib svētkus sev. Kāpēc tieši 

18.novembrī jāsveic nominanti? To var darīt citā dienā.[..] 

Evija Dzvinko Kultūras centrs arī rosina atdalīt šos pasākumus. Tiem ir dažāds mērķis.        

                         Novembris ir patriotisks mēnesis.[..] 

                    Gada goda novadnieku sveikšana ir protokola pasākums, kas pieprasa zināmas     

atbildības no rīkotāju puses. Šogad ir mēģināts šos pasākumus nedaudz nodalīt. 

Saņemtas daudz pozitīvas atsauksmes. Visi ielūgumi – pāri 400 biļetes ir izņemtas. 

                    Ir cilvēki, kas grib nākt tikai uz sveikšanu, cits tikai uz koncertu.[..] 

Sarmis Zauska: ir cits viedoklis. Par diskusiju iedzīvotāju padomē. Par to, kā Valkā svin šos 

svētkus. Viss notiek reizē.[..] 

                           Maz bijis Smiltenē Valsts svētkos. 

                           Dzirdējis, ka Smiltenē nav šī tradīcija. Līdz ar to grib nošķirt koncertu un 

sveikšanu atsevišķi [..] 

                           Jāsaprot, vai gribam svinēt šos svētkus kopā? [..] 

                           Primārais jābūt – ģimeniskais, jaunai paaudzei jānodod. 

Kristaps Kalniņš: Valsts svētkus cilvēkiem, ģimenēm, ne tikai Goda cilvēkiem.[..] Ar ģimenēm un 

ar bērniem nosēdēt šādā pasākumā ir sarežģīti. Aicina organizēt pasākumus tieši 

ģimenēm. Bet, tas atkarīgs no Kultūras centra kapacitātes. 

I.Ērgle par saņemto iesniegumu. [..] Vai ir skatījums, rosinājumi, kā cilvēki gribētu redzēt šo 

pasākumu, lai būtu visiem cilvēkiem? 

V.Mālkalne: viedokļi atkarīgi no cilvēku vecuma. Ir vēlēšanās būt kopā un kopā svinēt. 

Sadziedāšanās, jauna danča apgūšana.[..] Bērniem mācam, ka tā ir Latvijas mūsu 

Valsts dzimšanas diena, kuru parasti svin un to svin ģimenēs. [..] 

                       Patīk gaismas akcija. Izgaismotais karogs Jāņukalnā. Varētu būt kaut kas ārā. 

A.Abrāmovs: par iepriekšējā gadā runāto, ka Velga teikusi, ka pietrūkst darbinieku kapacitātes.[..] 

budžetā jāieplāno līdzekļi. 

S.Zauska: viedoklis atšķiras no vecuma.[..] ja izvirzām šo nominantu, tad viņš kaut ko ir sasniedzis. 

Kā paraugs pārējiem, arī jaunajiem. Par Lāčplēša dienu.[..] 

                  Rūpīgi jāpiestrādā pie tā, cik izvirzīt apbalvošanai. [..] Ar viņiem lepojas novads. Tad 

sasaistīt ar šiem svētkiem. 

O.Putrālis: divu interešu sadursmes. 

             Cilvēki, kas neplāno kādu apsveikt, vēlas apmeklēt kultūras pasākumu. [..] 

             Apvienojot kultūras pasākumu ar godināšanu, sanāk arī cilvēki, kas neplāno kādu 

sveikt.[..] Ja nošķirs pasākumus, tad godināšanas pasākums zaudē.[..] 

M.Miezīte: [..] Kurš var nosēdēt 5 stundas pasākumā, bez pauzēm? Ģimenes ar bērniem to nevar. 

A.Lapiņš: nekad nav bijis 5 stundas. Apmeklē šos pasākumus regulāri. 

            Par tradīcijām. Kur rodas patriotisms. Par kultūras norisēm.[..]  

             Ir zīmīgie datumi – 18.XI, 4.V, Ziemassvētku vakars Tos atzīmē tad, kad tie ir. 

             [..]Par izmaiņām šī gada pasākumā. Par Covid laiku. Ir bijuši arī āra pasākumi. 

              Ja pasniedz balvas, tad to dara 18.novembrī.[..] Par svecīšu izlikšanu parkā. Vieta visai 

ģimenei. 

V.Mālkalne: Par mērķiem. Par Latvijas republikas proklamēšanas dienu. [..] 

               Ja vēlamies iedod kopā būšanas sajūtu, varam darīt [..] 

               Var informēt par to, kas šajā dienā vēsturē ir noticis, kas noticis tieši Smiltenē.[..] 

Varam kopā darīt, kopā svinēt, kopā būt. 

               Par Apbalvojuma nolikumu. Nolasa rakstīto. Kāds mērķis, par Goda un Gada 

balvām.[..] 

               Nav teikts, ka apbalvošana notiek tieši 18.novembrī.[..] Tradīcijas sākas ģimenē. 

               Pasākums ir jāuzbūvē, lai tas būtu kvalitatīvs. Ir nepieciešami cilvēki, laiks, tehniskais           

atbalsts u.c. 



A.Harju: par Valsts svētkiem Smiltenē. 2.reizi būs svinībās Smiltenē. Zāle bija tukša iepriekšējā 

gadā.[..] 

              Saka paldies, ka šogad ir izdalīts apbalvošana un 2.daļā koncerts pilnīgi visiem.[..] 

              Godināšanas daļai jābūt kompaktākai. 

              Par apbalvošanas nominācijām. Nekas mākslīgi netiek veidots. 

              Par Kultūras nama kapacitāti. Ja gribam, lai ir visas tautas pasākums un lai koncerts 

laukumā, svecītes parkā, tad resursi ir tik, cik ir.[..] 

              Nav būtiski 17., 18. vai 19. datums, kad apbalvo, bet tam ir jābūt skaistam pasākumam, 

atvērtam, lai var piedalīties ikviens interesents.[..] 

              Uzskata, ka var dalīt šīs dienas. Jāņem vērā vairākuma viedoklis. 

              Apē bija viens pasākums, kas pakāpeniski papildinājās. [..] 

O.Putrālis: Par to, kā ir Sporta laureātu apbalvošanā.[..] Rotēt sveikšanu ar muzikāliem 

priekšnesumiem. Būtu interesantāk visiem.[..] 

E.Dzvinko: Par pagājušā gada pasākumu, kas izvērtās 3.5 st.[..] Arī šogad ir paredzēti muzikālie 

priekšnesumi sveikšanas laikā. 

O.Putrālis: Kur ir problēma? 

E.Dzvinko: cilvēki, kas nāk, iespējams negrib klausīties par apbalvojumiem. Jādomā par vairākumu. 

M.Rungulis: problēma ir cilvēkā pašā, kam nav svētku sajūta. 

                    Tie ir pašvaldības augstākie apbalvojumi, kas jāpasniedz svētkos. Šie svētki jāsvin tieši 

18.datumā.[..] 

S.Zauska: svarīgākais, kam to pasākumu rīko un ko atzīmējam šajā pasākumā. Ja cilvēks ir izvirzīts, 

viņš to ir pelnījis, ir varonis. Vai ir novada patriots? [..] Jārīko pasākums kopā.[..] 

V.Mālkalne: šis ir novada pašvaldības augstākais protokola pasākums. Nav cita augstāka 

apbalvojuma par šo. [..] 

                 Par cilvēkiem, ko apbalvo prezidenta pilī.[..] 

                 Par to, kas notiek Krastmalā, par Staro Rīga.[..] 

                 Cilvēki nesajūt, ka Smiltenē 18.novembrī kaut kas ir. Kāpēc? Kāpēc nejūtas aicināts 

vai gaidīts uz šo pasākumu?  

O.Putrālis: runa ir arī par finansējumu. Var pārdalīt no pilsētas svētku budžeta.[..] 

V.Mālkalne: [..] Kultūras centram idejas ir, fiziski nespējam to visu.  

O.Putrālis: jāņem ārpakalpojums. [..] 

I.Ērgle: nevar teikt, ka cilvēkiem nav sajūta un šeit nav ko darīt. Viedokļi ļoti dažādi, atšķirīgi [..] 

             Svarīga ir diskusija par šo. Jāsaprot modeļi, kā strādāt. 

             Šogad modelis būs savādāks. Sveikšana, tad koncerts.[..] 

             Var uzaicināt biedrības iesaistīties. 

G.Mūrniece: vakar bija ļoti daudz cilvēku pilsētā. Baznīca bija pilna, tieši ar jauniešiem. 

    Mulsina tas: novadā ir tik daudz kultūras nami. Vai nevar visus iesaistīt, rīkot šos 

pasākumus? Apbalvo no visa novada cilvēkus. 

V.Mālkalne: katrā vietā novadā grib svinēt šos svētkus. To nodrošina mūsu kultūras cilvēki. [..] 

Debates: G.Mūrniece, V.Mālkalne, I.Ērgle 

I.Ērgle: svarīgi izdarīt pēc šī pasākuma secinājumus. Izvērtēt āra pasākuma iespēju. Pie spēka 

zīmēm parkā. 

     Uz budžetu jānāk ar savu redzējumu.  

            Variantu, kas  patiks visiem, neatradīsim. 

            Jādara viss, lai cilvēki būtu apmierināti.[..]  

S.Zauska: pie ideālā var nonākt diskutējot. Tieši tā, kā notiek šodien.[..] 

               Pirmais ir cilvēks, otrkārt ir režija, šova elements, lai cilvēks atnāk.[..] 

E.Dzvinko: Par lemto pēc iepriekšējā gada pasākuma. Par to, kas nestrādāja. Problēma ar budžeta 

plānošanu. Pasākums notiek tikai tagad un novembra beigās jau jābūt ieliktai nākotnes 

vīzijai. [..] 



I.Ērgle lūdz, lai pieaicina kā komitejas vadītāju uz šo sanāksmi, kad lems par budžetu. 

R.Vizulis: nākamā sēdē pēc pasākuma iekļaut šo jautājumu komitejas sēdes darba kārtībā. Izrunāt 

par secināto. 

Debates: A.Lapiņš, I.Ērgle 

I.Ērgle: Aicina balsot par to, ka pieņem zināšanai un jautājums jāiekļauj nākamās komitejas sēdes 

darba kārtībā. 
 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm (I.Ērgle, I.Apine, A.Abrāmovs, O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis) - par, 

pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Pieņemt zināšanai, diskutēt nākamajā komitejas sēdē. 
 

5. Informatīvs jautājums par Jāņukalna estrādes nākotnes iecerēm un turpmākiem soļiem 

     Ziņo Inga Ērgle, Andris Lapiņš  

Uzsaukums bija 8.oktobrī, bija publiskā sanāksme.[..] 

Pašvaldība sadalījusi pienākumus. Vadīt uzticēts izpilddirektoram. 

Sagatavots galveno aktivitāšu plāns, laika grafiks.[..] 

Pagājušā sestdienā bija talka. Paldies Iedzīvotāju padomei, kas aktīvi uzrunāja iedzīvotājus. 

Par paveikto. Demontēti soliņi un koka grīda. 

Malka tika aizgādāta senioriem, ko bija apzinājis Sociālais dienests. 

[..] 

Nākamā aktivitāte jāplāno sabiedriskā apspriešana par koku ciršanu skatītāju zonā. 

I.Ērgle: par sabiedrisko apspriešanu, kad plānota, cik ilgs laiks tai? 

A.Lapiņš: Būs Apstādījumu komisijas sagatavotā informācija. Koki ir iezīmēti, jāsagatavo plāns, 

jāizsludina sabiedriskā apspriešana. Tā notiks decembra mēnesī. 

                 Mērķis, lai jūnijā var organizēt pirmos pasākumus Jāņukalnā. 

M.Miezīte: tā ir bauma, ka Smiltenē ir neaktīvi iedzīvotāji. Ir ļoti aktīvi iedzīvotāji. Jāmāk tik 

uzrunāt. Jādod iespēja sanākt kopā, kopā darīt.[..] 

A.Lapiņš: Par zupu, kas bija talkas noslēgumā. Pavasarī būs nākamās talkas. 

I.Ērgle par ziemas darbiem:  

                 Sabiedriskā apspriešana. 

                 Līguma slēgšana ar biedrību 

M.Rungulis: domes sēdē izskatīs šo līguma projektu. Tad novembrī to varēs noslēgt. [..] 

A.Lapiņš: jāsagatavojas, lai ziedojumus var pieņemt. Tad tiks izsūtīta informācija. 

Debates: M.Rungulis, A.Harju  

S.Zauska: lūdz pašvaldībai neaizmirst galveno fokusu - mērķi. Tas ir dabūt estrādi gatavu. 

Iedzīvotājs nebūs tas profesionālais cēlājs, lai ir skaidra darbu ķēdīte un lai pašvaldība 

var arī palīdzēt ar finansējumu, ja nepietiekoši saziedots.[..] Kas cels. Konkurss jārīko. 

[..] 

A.Lapiņš: mērķis, lai jūnijā var notikt pasākumi. Pie šī mērķa arī turamies. Veicam remontdarbus. 

I.Ērgle: Sanāk reizi mēnesī. [..] Par sanāksmi, kur piedalījās uzņēmēji, kas būtu gatavi iesaistīties 

šajos darbos. 

S.Zauska: iespēja pašvaldībai uzrunāt uzņēmējus, privātpersonas un sadarboties. 

I.Ērgle: Aicina balsot, ka pieņemts zināšanai un skatīt nākamajā komitejas sēdē. 
 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm (I.Ērgle, I.Apine, A.Abrāmovs, O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis) - par, 

pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Pieņemts zināšanai un skatīt nākamajā komitejas sēdē. 

 



Sēdes slēgtā daļa 
 

[..] 
 

 

Sēde slēgta plkst.15.58 
 

Sēdi vadīja 

Izglītības, kultūras un sporta jautājumu  

pastāvīgās komitejas priekšsēdētāja                                       Inga Ērgle 
 

Sēdi protokolēja      Ilze Oginska  


